
 
Referat 

 
 
 

 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

på Vestre Skole, 
 

ONSDAG, d. 09. oktober 2019  
fra kl. 17.00 – 19.00 

 
 Nyt fra Skolelederen 

 

 
Orienteringspunkt:  
VM redegjorde for udfyldelse af den 
kommende kvalitetsrapport, som laves 
hvert andet år. 
Det er blevet hverdag igen efter at 
jubilæumsfesten er overstået. Nu fylder 
etape 1, og Aula rigtigt meget. Der er mange 
frustrationer for både personale og 
forældre. Etape 1 pga. organisering af 
dagligdagen fra 01.01.20120 og til 30.06.20. 
 
 

 
 Nyt fra Elevrådet 

 

Orienteringspunkt:  
 
Nyt fra elevrådet: 
Mødet er udskudt pga. projektuger. 
 

 
 AULA 

 

Orienteringspunkt:  
 
Nyt vedrørende AULA: 
Pilotperioden er slut og mange fejl er blevet 
rette og så en del ændringsønsker er 
imødekommet. Men der er stadigvæk 
mange fejl og ønsker til ændringer. 
 

 
 Sundhedspolitik 

 
Debatpunkt:  
Vi skal have lavet en sundhedspolitik. 
VM fortalte om Sundhedsstabens proces for 
udarbejdelse af en handleplan for Mad og 
Måltider. Andre aspekter af sundhed skal 
ikke beskrives i denne handleplan. 
 

 
 Lejrskoleprincip 

 
Debatpunkt:  
En forespørgsel om det forældre betalte 
beløb til mad (75 kr.) kan hæves? 
I forhold til undervisningsministeriets 
retningslinjer, vil det ikke gøre den store 
forskel at hæve beløbet, da det er så lidt, vi 
vil kunne hæve det. I forhold til den pris vi 
skal betale for mad på f.eks. et vandrerhjem, 
så er 75 kr. ikke ret meget. Men det er det vi 
må tage, ikke det det reelt koster. I ordlyden 
står der: ”Betalingen fastsættes under 
hensyn til et anslået normalt sparet 
hjemmeforbrug. ”  
 
 

  



 Kommunikationsmateriale Debatpunkt:  
 
Opsamling fra temaaftenen i foråret om 
kommunikation ml. skole og hjem. Hvordan 
kommer vi videre? 
VM gav et oplæg om udfordringer i forhold 
til kommunikation med forskellige 
forældretyper. Vi så en kort oplæg af Maria 
Aksvoll, som har lavet en PHD i 
skolehjemsamarbejde. På baggrund af 
oplægget diskuterede vi et forslag til en 
anvendelsesstrategi/politik for 
kommunikation. VM retter forslaget til og så 
kommes det på næste møde igen. 
 

 

 Budgetopfølgning 

 
Orienteringspunkt:  
 
Status på budgettet.  
Det nåede vi ikke. 
 

 

 Bustider, ringetider m.m. 
 
Debatpunkt:  
Der ønskes en snak omkring nuværende og 
fremtidige bustider, ringetider m.m. 
Det nåede vi ikke. 

 
 Byggeri mv. 

 

 
Orienteringspunkt:  
 
Etape 1: Hvordan? 
VM gennemgik, hvordan etape 1 ser ud, og 
hvad det betyder for traditioner, lærernes 
forberedelse og skoleboden. 
 

 
 Eventuelt 

 

 
Orienteringspunkt:  
Ikke noget. 

 
 


